



QUADRILATERO DELLA MODA

EN World-famous Quadrilatero della Moda is home to the flagship stores of Italian and international fashion houses, as well as emerging designers.

FR Le célèbre Quadrilatero della Moda abrite les magasins phares de maisons de couture italiennes et internationales, ainsi que des créateurs émergents.



RESTAURANT SETA

EN Chef Antonio Guida presents his southern Italian heritage in a refined setting. The menu 'Seta's Way' takes guests on a culinary journey.

FR Le chef Antonio Guida présente son héritage italien méridional dans un cadre raffiné. Le menu «Seta's Way» propose un voyage culinaire.

Via Andegari, 9
www.mandarinoriental.com/milan
 +39 02 8731 8888



FONDAZIONE LUIGI ROVATI

EN Housed in a 19th-century palazzo, it is home to the world's first underground museum dedicated to Etruscan art and culture.

FR Installé dans un palais du 19^e siècle, il s'agit du premier musée souterrain au monde consacré à l'art et à la culture étrusques.

Corso Venezia, 52
 Wednesday to Sunday from 10 a.m. to 8 p.m.
 Mercredi au dimanche de 10h à 20h
www.fondazioneLuigiRovati.org

TIP → 1

EN Bar Basso is the place to be for Negroni lovers.

FR Le bar Basso est le lieu incontournable pour les amateurs de Negroni.

Via Plinio, 39
www.barbasso.com

TIP → 2

EN Over 1,000 events will take place during Milan Design Week 2025 (6-13/04). This year's theme reflects how design can play a crucial role in connecting different aspects of our lives.

FR Plus de 1.000 événements auront lieu pendant la Semaine du design de Milan 2025 (6-13/04). Le thème de cette année reflète la façon dont le design peut jouer un rôle crucial en reliant les différents aspects de notre vie.



LAGO DI COMO

EN From the charming village of Bellagio to the blooming gardens and opulent villas, this Lombardy lake district offers some of the most picturesque spring scenery in Europe. Chef Viviana Varese is the creative force behind a revolutionary fine dining concept inspired by 18th-century Italian recipes at Passalacqua in Moltrasio.

EN Du charmant village de Bellagio aux jardins fleuris et aux villas opulentes, la région des lacs de Lombardie offre certains des paysages printaniers les plus pittoresques d'Europe. La cheffe Viviana Varese est la force créatrice d'un concept révolutionnaire de restauration fine inspiré des recettes italiennes du 18^e siècle au Passalacqua à Moltrasio.

www.passalacqua.it

Texts → David Palacios Photos → YesMilano, Mandarin Oriental Milano, Fondazione Luigi Rovati, Ruben Ortiz

🕒 1H20 ☀️ 16 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK*

Milano ITALIA

EN Italy's fashion capital is home to renowned art museums, architectural landmarks, fine dining hotspots, and stylish neighbourhoods where contemporary living blends with a rich historical legacy dating back to Roman times.

FR La capitale italienne de la mode abrite des musées d'art renommés, des trésors architecturaux, des hauts lieux de la gastronomie et des quartiers élégants où la vie contemporaine se mêle à un riche héritage historique remontant à l'époque romaine.